
Bygdeutvalget 2022-2023 

 

Bygdekafe med tema skolebyggene: 

Det var ganske bra oppmøte, men vi føler det burde vært bedre grunnet tema for kvelden. 

Yngste deltager 16, eldste pensjonist i flere år. 

Det ble diskutert hva vi ønsker med byggene nå som skolen skal avsluttes. Alle var enige om 

at samfunnshuset MÅ bestå. Det ble diskutert 2 etasje burde omgjøres fra helsestasjon, til å 

bli en del av samfunnshuset så lag, foreninger og bygda kan bruke der oppe også. Dette 

bygget er også godt egnet som beredskaps hus for bygda. Ble det under stormen i 

november. 

Selve skolebygget kunne «ofres», men det ble lagt frem at underetasjen burde bestå som 

møteplass for kommunen. Det er jo der man møtes når hele kommunen skal møtes. 

Konklusjonen ble at samfunnshuset MÅ bestå, og biblioteket og peisestuen bør bestå. 

Møtet ønsket at bygdeutvalget inviterte alle lag og foreninger fra Begnadalen til et felles 

møte om skolebyggene. Dette vil bli holdt etter sommerferien. 

Kafeen ble etterfulgt av årsmøtet. 

 

Styremøte 21 sept: 

Planlegging av møtet med lag og foreninger. Dato satt til mandag 3 okt. Invitasjon sendes til 

kontakter i lagene. Vi møter litt før og serverer kaffe og kake. 

Det nye styret å fordele roller. En kasserer må velges. Det ble bestemt at selv om en må stå 

som leder offisielt, skal ingen i gruppen ha den rollen, og alle dra lasset sammen. Ved 

arangement ber vi bydga og/eller lag og foreninger om assistanse. 

 


